

香港愛滋病基金會 Hong Kong AIDS Foundation

金旗認捐 Gold Flag Donation

本人願意捐款以支持香港愛滋病基金會「金旗認捐 2022」（請在適合的方格內加 ✓）：
I would like to make a donation to Hong Kong Aids Foundation to support "Gold Flag Donation 2022"
(Please tick ✓ where appropriate):

HK\$100 HK\$300 HK500 HK\$1,000 HK\$2,000 其他 Others : _____

香港愛滋病基金會
HONG KONG AIDS FOUNDATION

「歷年限量版設計」Vintage Design
Limited Edition

金旗認捐

GOLD FLAG DONATION

請支持基金會感染者支援服務、預防及青少年教育項目
Support our services for People Living with HIV, prevention & youth education programs

2017年設計：全面推廣預防教育工作，致力舉辦不同活動，針對市民大眾、青少年及高風險社群等。
Extension of comprehensive education work, targeting the general public, young people and populations of higher risk to HIV infection.

2018年設計：安全至上
Practise Safer Sex

2021年：30週年Logo設計比賽作品
為感染者及受影響人士（家庭成員及伴侶）提供支援服務
Provision of support Services for People Living with HIV (PLHIV)

2022年最新設計：愛 Yourself = Love Yourself
本會提供免費、保密及不記名的愛滋病篩查抗體測試及輔導服務
Provision of the foundation is providing free, confidential & anonymous Voluntary HIV Counselling and Testing (VCT) Service to those in need.

2016年復古設計：性事要安全
SEX WITH CONDOMS

公關處註冊可變編號 Public Subscription Permit No: FD/0050/2022

註 Remarks：1. 捐款港幣 100 元或以上，可獲贈金旗紙乙張及可獲發捐款收據作申請扣稅之用。

Receive a Gold Flag and tax-deductible receipt with donation of HK\$100 or above.

2. 捐款港幣 300 元或以上，更可獲精美紀念品一份。

Also receive a souvenir with donations of HK\$300 or above.

聯絡資料 Contact Information	
姓名／公司名稱（將用作為捐款收據抬頭） Name / Company Name (For sending donation receipt and Gold Flag)	
通訊地址 Address	
聯絡人姓名 Contact Person	
聯絡電話 Contact Number	
電郵地址 Email Address	

捐款方法 Donation Method	
<input type="checkbox"/> 直接存入銀行戶口 (請連同銀行存款收據正本寄回本處) Direct transfer (Please send the original bank-in slip together with this form to us)	<input type="checkbox"/> 滙豐銀行 HSBC 047-223532-001 <input type="checkbox"/> 恒生銀行 Hang Seng Bank 289-159345-001
<input type="checkbox"/> 劃線支票：支票抬頭請寫「香港愛滋病基金會有限公司」 Crossed cheque (Payable to "The Hong Kong AIDS Foundation Limited")	
<input type="checkbox"/> 信用卡 Credit Card : <input type="checkbox"/> Visa <input type="checkbox"/> Master 持卡人姓名： _____ 信用卡號碼： _____ Cardholder's name _____ Credit Card No. _____ 有效日期： _____ (MM/YY) 持卡人簽署： _____ Expiry Date _____ Cardholder's signature _____	
<input type="checkbox"/> 轉數快 識別碼 FPS ID : 101386332 請提供交易紀錄截圖，並連同捐款者姓名、電話、地址及捐款者號碼 (如有) 電郵至 marketing@hkaf.com。Please send us a screen capture of the related transaction history with your name, telephone no., postal address and donor ID (if applicable) to marketing@hkaf.com.	

請將已填妥的表格電郵至 marketing@hkaf.com 或郵寄至以下地址：

香港筲箕灣柴灣道 8 號筲箕灣賽馬會診所 5 樓 (請註明「金旗認捐 2022」)

Please return the completed form by email to marketing@hkaf.com or by post to the following address:

5/F Shaukeiwan Jockey Club Clinic, 8 Chai Wan Road, Shaukeiwan, Hong Kong (Please mark "Gold Flag Donation 2022")

若有垂詢，歡迎與香港愛滋病基金會 市場傳訊及公關經理 黃立恒先生聯絡 (電話：3583 4926; 電郵：leowong@hkaf.com)。若閣下希望更深入了解關於捐款將如何加強我們的服務，歡迎與我們的項目經理 聯絡 (電話：2560 8528)。

Should you require additional details regarding the subject matter, please contact Mr. Leo Wong, Marketing and Publicity Manager at 3583 4926 / leowong@hkaf.com. And should you require more information of how your donations could enhance our services, please feel free to dial 25608528 looking for our programme managers for more details.

個人資料收集聲明

香港愛滋病基金會（「本會」）會按照《個人資料（私隱）條例》的規定處理及儲存您的個人資料，絕不會向第三方出售及／或提供您的個人資料。本會擬使用您的個人資料（姓名、地址、電話、電郵及傳真）以作日後聯絡、籌款、宣傳活動／訓練課程或收集意見等推廣用途。未經您的同意，本會不會將您的個人資料用於上述用途。如您不同意，請在以下空格內加上「✓」號。您有權隨時向本會查詢、更改或要求停止使用您的個人資料作上述推廣用途，費用全免。請於辦公時間致電 2560 8528。

有關香港愛滋病基金會收集個人資料（私隱）政策聲明，請瀏覽本會網頁右下角的「私隱政策」及「免責聲明」部份，網址 www.aids.org.hk。

本人反對香港愛滋病基金會使用我的個人資料作上述推廣用途。

本人已閱讀，了解及接納香港愛滋病基金會有關收集、使用及提供個人資料的通知。

Personal Information Collection Statement

Hong Kong AIDS Foundation (“the Foundation”) shall comply with the Personal Data (Privacy) Ordinance in handling and keeping your personal data. The Foundation will not sell and/or provide your personal data to any third party. The Foundation intends to use your personal data (name, address, telephone no., email and fax no.) for future correspondences, fund-raising appeals, promotional activities, training courses, conducting survey, or other related promotional purposes. The Foundation will not use your personal data for the above purposes, please indicate by putting a tick in the box below. You have the right to access, correct and request the Foundation to stop using your personal data for the above purposes at any time and at no charge by calling 2560 8528 during office hours.

The Personal Information Collection Statement of Hong Kong AIDS Foundation is uploaded onto the “Disclaimer” section in the lower right corner of the Foundation’s website (www.aids.org.hk).

I object to the use of my personal data by Hong Kong AIDS Foundation for the above promotional purposes.

I have read, understood and accepted the statement regarding the collection, use and provision of personal data by Hong Kong AIDS Foundation.

簽署 Signature : _____

日期 Date : _____